
	
	




	Lt. Col. (Eng)/ Abdulrahim bin Salem Al-Hashmi
Office of the Chief of Staff of the Sultan's Armed Forces 
Ministry of Defense 
P.O. Box 100 -Muscat 
Sultanate Of Oman 
	
	المقدم الركن (مهندس) / عبد الرحيم بن سالم الهاشمي
مكتب رئاسة الأركان قوات السلطان المسلحة 
ركن/1 أراضي عسكرية، الخدمات الاجتماعية العسكرية
وزارة الدفاع 
صندوق بريد 100 -مسقط 
سلطنة عمان


	PROJECT: 

	UAE -OMAN Railway Link Project
	
	ربط السكك الحديدية بين سلطنة عمان ودولة الإمارات العربية المتحدة  

	المشروع :

	
SUBJECT: 

	Request for Approval – Temporary Traffic Diversion, km 1+500, 16+400, and 41+600
	
	طلب إعتماد تصاميم التحويلات المرورية المؤقتة – كيلومترات 500+1و 400+16 و600+41

	الموضوع :

	Dear Sir,
	
	تحية طيبة وبعد،،،

	We wish to take this opportunity to thank you for your commitment to support the implementation of the Hafeet Rail Project.
	
	نهديكم أطيب تحياتنا وتمنياتنا لكم بدوام التقدم والازدهار ونتقدم بخالص تقديرنا لجهودكم المبذولة ودعمكم اللامحدود لمشروع حفيت للقطارات.


	With reference to the above subject, we hereby submit a request for approval of the temporary traffic diversion designs located at kilometers 1+500, 16+400, and 41+600. The related plans are attached.
	
	بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، نتقدم بطلب الحصول على الموافقة لتصاميم التحويلات المرورية المؤقتة الواقعة عند الكيلومترات 1+500 ، 16+400 و 41+600 ،مرفق طية المخططات. 


	We would appreciate your kind review of the drawings and approval at your earliest convenience, so that we can complete the necessary procedures to commence the works onsite.  

	
	وعليه، نرجو منكم التفضل بمراجعة المخططات وإفادتنا بالموافقة في أقرب وقت ممكن حتى يتسنى لنا استكمال الإجراءات اللازمة لتنفيذ الأعمال في الموقع.  

	For any queries or further details, your respective team can approach Narges AL Marshodi, Head of Technical Coordination, via email: 



	
	في حالة وجود أي إستفسارات أو الحصول على مزيد من المعلومات يرجى الايعاز للمختصين لديكم التواصل مع:
نرجس المرشودي – رئيس قسم الدعم الفني على الايميل 



	Yours faithfully, 

	
	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،


	
	
	

	
	
	جواو البيركا
المدير التنفيذي للمشاريع

	Attachment:
(CAD& PDF) files of TTMs design 

	
	[bookmark: _Hlk6764780]المرفقات:
مخططات لتصاميم التحويلات المرورية المؤقتة بصيغة (CAD & PDF)









